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Abstract (en)
The invention relates to a supplying system for continuous aluminium-casting systems, comprising a channel, a feed nozzle (2) which is inserted into
the channel (1) and into which a plug (3) for regulating the melt inlet (4) is inserted, the plug (3) closing the melt inlet at the narrowest point of the
feed nozzle (2), and furthermore optionally comprising a control system by means of which the depth of insertion of the plug can be controlled within
specified limits. A distance A of at least 7 cm should be maintained between the narrowest point of the nozzle and the inlet and outlet of the latter,
the space between the nozzle (2) and the plug (3) at the nozzle inlet being narrowed to a length B and a minimum distance of 2 cm remaining from
the tip S of the plug to the nozzle outlet Y during operation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Einlaufsystem für Aluminiumstranggußanlagen, bestehend aus einer Rinne, einer in die Rinne (1) eingesetzten Zulaufdüse
(2), in die ein Stopfen (3) zur Regulierung des Schmelzezulaufs (4) eingesetzt ist, wobei der Stopfen (3) am engsten Querschnitt der Zulaufdüse
(2) den Schmelzezulauf verschließt, und gegebenenfalls einem Regelsystem, mit dem die Eintauchtiefe des Stopfens innerhalb vorgegebener
Grenzen steuerbar ist. Vom engsten Querschnitt der Düse zum Düsenein- und Düsenaustritt soll ein Abstand A von mindestens 7 cm eingehalten
werden, wobei am Düseneintritt der Raum zwischen Düse (2) und Stopfen (3) auf einer Länge B verengt und wobei von der Stopfenspitze S bis zum
Düsenaustritt Y im Betriebszustand ein Mindestabstand von 2 cm verbleibt. <IMAGE>
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